
  
INTERPELLATION (M) – Åtgärder för att minska återinskrivningar  
Till ansvarigt regionråd Jan Lahenkorva (S) 
 
När vi gör besök och samtalar med såväl regionens som kommunernas medarbetare så 
kommer ofta frågan upp om hur vi hanterar våra medicinskt färdigbehandlade patienter.  
Kommunerna anser att patienterna inte är färdigbehandlade och kan inte återgå till sitt hem 
eller boende. Regionen däremot anser att patienterna är färdigbehandlade och övergår 
därmed till kommunens ansvar.  
 
Vi har under årens lopp sett hur dessa patienter ligger kvar på våra vårdavdelningar men ser 
nu att allt fler skickas hem till sitt ordinarie boende, många är äldre och många bor dessutom 
ensamma, utan att få adekvat vård. En möjlighet tidigare har varit att kommunerna har 
korttidsplatser där man kan återhämta sig och få den hjälp man behöver för att sedan kunna 
komma hem.  
 
Vi pratar om vårt gemensamma ansvar för vår gemensamma patient men samtidigt så råder 
det fortfarande problem med övergångar mellan sjukvården och kommunerna.  
Ett sätt att se huruvida patienterna har fått hjälp och är färdigbehandlade är att se hur 
många som återinskrivs på sjukhuset inom 30dagar efter utskrivning. Vi kan i statistiken se 
att 16% av de äldre patienterna återinskrivs på sjukhuset inom tidsintervallet. 
 
Därför ställer jag följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande:  
 
1. Vad beror denna höga andel återinskrivningar på? 

 

2. Är regionrådet nöjd över resultatet att 16% av de äldre patienterna återinskrivs inom 30dagar? 

 

3. Om inte, vad tänker regionrådet göra för att minska andelen som återinskrivs på sjukhusen? 
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